

Canada's Cultural Relations with other countries
Les relations culturelles du Canada à l'étranger

TOVELL, Freeman M.

Mr. Tovell is a graduate of the University of Paris, Toronto University and Harvard University. He has had postings in Lima, Copenhagen, Washington and, previous to his return to Ottawa, was Ambassador to Peru and Bolivia. Since his return to Ottawa, he has been Director of Personnel Services Division, Director-General of Personnel Branch, Director of Cultural Affairs Division and Deputy Director General, Bureau of Public Affairs. He is currently Foreign Service Visitor at the University of Victoria.

M. Tovell est diplômé des universités de Paris, de Toronto et Harvard. Il a été en poste à Lima, Copenhague, Washington, et fut désigné ambassadeur au Pérou et en Bolivie. Depuis son retour à Ottawa, il a détenu le poste de directeur général du Personnel, directeur des Affaires culturelles et occupe présentement le poste de directeur général adjoint au bureau des Affaires publiques. Il est actuellement diplomate en résidence à l'Université de Victoria.